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Záznam 
 

z Kultúrnej komisie, konanej dňa 10. októbra 2007 na MÚ Lamač 
 
 
Prítomní: Mgr. Janyšková, Ing. Olekšák, Šuhajdová, Ing. Liptáková-Kováčová, 
Marchalínová, Mgr. Vatolíková, Ing. Malík, Greguš, Veselá 
 
Ospravedlnená: JUDr. Ondrišová,  Suchalová, Mgr. Horváthová, Šimončičová 
 
Neospravedlnení: Mgr. Čačíková, Mgr. Čanaky,  M. Mrkvová,  
 
Hosť: Mgr. Oľga Keltošová – starostka,  Michaela Mrázová – ved. OŠKaS MÚ Lamač 
 
(viď: prezenčná listina) 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Akčný plán – informácia o realizácii úloh, návrh rozpočtu na rok 2008 
3. Žiadosti o dotácie II. polrok 2007 
4. Zájazdy seniorov 13. 10. 2007 a 27. 10. 2007 
5. Podrobná informácia a rozdelenie úloh na akcii Október „mesiac úcty k starším“ 

dňa 12. 10. 2007 
6. Psia show – rozdelenie úloh  
7. Súťaž o najzábavnejšiu tekvicu – príprava akcie 
8. Slávnosť svetielok – príprava akcie 
9. Katarínska zábava 24. 11. 2007 – príprava akcie    
10. Rôzne  

 
 
 
K bodu 1 
 
Rokovanie otvorila a viedla predsedníčka kultúrnej komisie pri MZ MÚ M Č Ba Lamač 
Mgr. Marta Janyšková. 
 
 
K bodu 2 
 
Mgr. Janyšková podala informácie o plnení akčného plánu. Tajomníčka KK B. Veselá 
doplnila  informácie o plnení akčného plánu o úlohy č. 1. 8 Rekonštrukcia atletickej dráhy 
v športovom areáli ZŠ a MŠ na Malokarpatskom námestí a č 1.9 Zabezpečenie projektovej 
prípravy revitalizácie školského areálu SOA na Borinskej ulici. 
 
Prítomní členovia KK obdržali informáciu v písomnej forme,  uvedený prehľad vzali na 
vedomie. 
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Návrh  akcií KK na rok 2008 s priloženým návrhom rozpočtu  členovia KK jednohlasne 
odsúhlasili.  O možných zmenách v programe, ktoré sa môžu vyskytnúť v priebehu roku 
2008, bude kultúrna komisia rokovať na svojich pravidelných zasadnutiach. 
 
 
K bodu 3 
Prítomní členovia KK nedoporučujú prideliť požadovanú dotáciu pána Jozefa Kovalčíka na 
založenie brankárskej futbalovej školy. V Lamači už dlhoročne na dobrej úrovni pracuje 
Futbalový klub pod vedením p. Ortha, ktorý MČ podporuje. KK doporučuje dohodnúť 
spoluprácu s uvedeným klubom. 
 
 
K bodu 4  
 
Prítomní sa oboznámili s predloženým písomným materiálom „Návrh organizačného, 
technického a finančného zabezpečenia zájazdu dňa 13. 10. 2007 “. Predsedníčka KK Mgr. 
Janyšková informovala prítomných o priebehu príprav a celkovom zabezpečení akcie. 
Vzhľadom k tomu, že v čase konania zájazdu bude  predsedníčka KK Mgr. Janyšková 
odcestovaná, požiadala podpredsedníčku KK Mgr. Čačíkovú o vedenie zájazdu. Mgr. 
Čačíková opätovne odmietla, z dôvodu pracovných povinností. Následne bol predsedníčkou 
komisie oslovený člen KK Ing. Malík, ktorý ochotne prijal túto prácu a dňa 13. 10. bude 
vedúcim zájazdu seniorov do Svätého Antona. Tajomníčka B. Veselá pripraví Ing. Malíkovi 
podrobnú písomnú informáciu o programe, počte prihlásených, zabezpečení poistenia 
všetkých účastníkov zájazdu. Účastníci majú vybavenú zľavu na vstup do kaštieľa (na 30 Sk). 
Zabezpečené je príjemné posedenie pri hudbe vo Svätom Antone. Vypracovanú písomnú  
informáciu, ako aj potrebné financie na poplatky pripraví tajomníčka dňa 12. 10. do 10.00 
hod. 
Ďalší pripravovaný zájazd je na dňa 27. 10. 2007. Z dôvodu veľkého záujmu lamačských 
seniorov je to opätovne rekreačno – rehabilitačný zájazd  na termálne kúpalisko v MR 
Mosonymagarovár. Informační letáky sú    vyvesené, účastníci sa môžu prihlasovať od 17. 10. 
2007 na MÚ u tajomníčky B. Veselej. V tomto prípade bude MÚ hradená doprava, vstupné si 
hradia účastníci. 
 
K bodu  5 
 
Mgr. Janyšková podrobne informovala o priebehu príprav akcie „Október – mesiac úcty 
k starším“.  Začiatok akcie je  pripravený o 15.30 hod. ako slávnostné odovzdanie priestorov 
seniorom, ktoré MÚ poskytuje v budove bývalej MŠ na Malokarpatskom námestí. Odtiaľ 
presun do priestorov kina, kde je pripravený o 16.00 hod. kultúrny program s malými 
darčekmi a občerstvením pre seniorov. Ako prekvapenie je pripravené premietnutie nového 
českého filmu Vratné lahve.  
Prítomní členovia boli predsedníčkou KK požiadaní o pomoc pri realizácii tejto akcie. Ako 
pomocníci sa prihlásili: pp. Šuhajdová, Liptáková, Marchalínová. 
   
K bodu 6  
 
Mgr. Janyšková k akcii: „Psia show“ informovala prítomných o zabezpečení dvoch 
veterinárnych lekárov Dr. Čech a Dr. Pekárová,  ktorí budú mať na akcii odborný dozor. 
Tajomníčka komisie zaslala list na Regionálnu veterinárnu a potravinársku správu – ako 
ohlásenie činnosti, ktorá nemá komerčný charakter. Zabezpečené je dodržiavanie čistoty 
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životného prostredia ako: odpadkové sáčky, špeciálne vrecúška na psie exkrementy a pod. Pre 
všetkých detských účastníkov, ktorí prídu so svojimi štvornohými miláčikmi tajomníčka KK 
pripraví ceny. Pán Greguš zabezpečí ozvučenie akcie. Účastníci sa môžu prihlasovať u 
predsedníčky Mgr. Janyškovej na ZŠ Lamač a u tajomníčky B. Veselej na MÚ Lamač. 
Členovia komisie boli požiadaní o aktívnu účasť na tejto akcii. 
 
K bodu 7 
 
Kultúrna komisia prerokovala a odsúhlasila „Návrh organizačno technického zabezpečenia 
akcie:„Súťaž o najzábavnejšiu tekvičku“. Mgr. Janyšková podala podrobnú informáciu 
o priebehu akcie. Deti  môžu svoje dielka prinášať do ZŠ od 22. 10. 2007. Komisia vyberie tri 
najzaujímavejšie, ktoré budú ocenené. Malú cenu si za svoje dielka odnesie každé dieťa. Dňa 
24. 10. 2007 budú odovzdané ceny autorom tekvičiek. Okrem tekvičiek boli deti oslovené, 
aby vyrobili   aj ikebany s jesennou tématikou. 
Akciu zabezpečia Mgr. Janyšková a B. Veselá. Pre verejnosť bude výstavka otvorená 
v Triede pána učiteľa v dňoch 24. – 26. 10. 2007. 
 
K bodu 8 
 
Kultúrna komisia odsúhlasila „Návrh organizačno-technického zabezpečenia akcie: Slávnosť 
svetlušiek“. Akcia bude dňa 16. 11. 2007 (piatok) o 17.00 hod. Stretnutie bude pred ZŠ na 
Malokarpatskom námestí. Účastníci si prinesú lampióny alebo lampášiky, rôzne blikadielka 
a pod. Budú im rozdané sviečky. Pochod bude ako tradične od ZŠ po sídlisku späť na 
Malokarpatské námestie pred kino. Tam deti dostanú sladkosti a v prípade priaznivého 
počasia sa pripraví malá disco pre najmenších. 
 
 
K bodu 9 
 
Kultúrna komisia odsúhlasila „Návrh organizačno-technického zabezpečenia akcie: 
Katarínska zábava“. Pôvodný návrh na zorganizovanie zábavy v priestoroch Školskej jedálne 
bol zmenený na priestory na Borinskej  do zariadenia Hubert.  Člen komisie p. Greguš a taj. 
B. Veselá osobne dohodnú s majiteľom tohto zariadenia uvedenú akciu.  
 
 
K bodu 10 
 
Rôzne: 

- informácia k materiálu  - Nadačný fond Tesco Stores – členovia KK podajú svoje 
návrhy. Projekt sa vypracuje MÚ Lamač. 

- Informácia – Swot analýza – predloženie pripomienok. 
- KK podporila návrh na navýšenie rozpočtu pre KK o 50 tis. Sk. 
- KK vzhľadom na dlhodobé dobré skúsenosti, doporučuje uzatvoriť zmluvu do konca 

volebného obdobia s s pani Kudriovou – kolotoče hody.  
- Informácia o akcii 24. 10. 2007 – Žime zdravo – podala p. M. Mrázová – ved. OŠKAS 
- Dňa 28. 10. 2007 – 716. výročie prvej písomnej zmienky o Lamači. Členovia KK 

zobrali uvedenú informáciu na vedomie. Vzhľadom k tomu, že to nie je okrúhle 
výročie, navrhujú dať do mesačníka Lamačan č. 10/2007 malú písomnú pripomienku 
tohto významného dátumu. 
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Požiadavka KK na MÚ Lamač: 
 

- poskytnutie finančných prostriedkov na plánované akcie 
- poskytnutie priestorov kina na Malokarpatskom námestí na akciu 12. 10. 2007 odd. 

OVSO – zabezpečí upratanie priestorov pred i po akcii, uzamknutie. 
 
Tým bol program KK vyčerpaný a zasadnutie ukončené. 
 
 
 
Nasledujúce zasadnutie KK  sa uskutoční dňa 14. 11. 2007  o 17,00 hod.   
 
 
Schválila: predsedníčka KK Mgr. Marta Janyšková 
 
 
Zapísala: tajomníčka KK Blanka Veselá 
 
V Bratislave, 12. októbra 2007 


